
PROTOKÓŁ NR 16/2020 

 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji ds. Promocji Gminy, Kultury, 

Oświaty i Spraw Socjalnych, Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 28 września 2020 roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Koptewicz Walentyna, Przewodniczący Komisji,  

2. Chmur Eugeniusz, członek komisji 

3. Jakimiuk Anatol, członek komisji  

4. Zalewska Katarzyna, członek komisji, 

5. Członkowie Komisji ds. Promocji Gminy, Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych: 

Skomorowski Marek, Chmur Eugeniusz, Zalewska Katarzyna,  

6. Członkowie Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego: Piotrowska Krystyna, Wierciński 

Wojciech, Zawadzki Piotr, 

7. Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: Król Adam,  

8. Małgorzata Jóźwiak Przewodnicząca Rady Gminy Boćki 

9. Dorota Kędra Ptaszyńska Wójt Gminy 

10. Walenty Korycki Sekretarz Gminy 

11. Mirosława Andrzejuk  Skarbnik Gminy 

12. Barbara Tołoczko Kierownik GOPS 

13. Monika Kruszewska Kierownik referatu UG 

14. Kazimierz Pietraszko Dyrektor SP w Boćkach 

15. Ewa Litewnicka Dyrektor SP w Andryjankach 

16. Mateusz Sacharzewski  po Dyrektora GOK 

17. Justyna Jurczuk po Kierownika Gminnej Biblioteki Publicznej w Boćkach 

18. Mirosław Kolejkowicz, pracownik UG Boćki 

 

Nieobecni: Matwiejuk Jarosław, Zambrowski Paweł, Jurkowicz Marta, 

Lipiński Zbigniew 

 

W wyniku porozumienia Przewodniczących Komisji Rady Gminy, w dniu 28 września 2020 r. 

o godzinie 9:00 odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy. Na przewodniczącego 

posiedzenia wybrano Pana Marka Skomorowskiego – Przewodniczący Komisji ds. Promocji Gminy, 

Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych, który przedstawił zebranym porządek posiedzenia. 

1. Zapoznanie z informacją funkcjonowania i przygotowania obiektów oświatowych                                   

z terenu gminy Boćki do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2020/2021. 

2. Analiza zarządzenia nr 37/2020 Wójta Gminy Boćki w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Boćki oraz wykonania planów finansowych samorządowych instytucji 

kultury za pierwsze półrocze 2020 roku (zarządzenie radni otrzymali z materiałami na komisję w 

sierpniu), 

3. Zapoznanie z informacją na temat przeprowadzonych przetargów i inwestycji przyjętych do 

wykonania w 2020 roku, 

4. Omówienie materiałów na sesję: 

1) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Boćki na 

lata 2020 – 2023 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2020 – 2024, 

2) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020, 



3) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na czas 

oznaczony na okres 5 lat (dotyczy części działki nr 519/8 obręb Dubno), 

5. Sprawy różne i bieżące gminy. 

 

Ad pkt 1. Głos zabrała Pani Ewa Litewnicka Dyrektor Szkoły Podstawowej w Andryjankach. 

Przedstawiła informację dotyczącą przygotowania szkoły do nowego roku szkolnego. Poinformowała, 

że w oddziale przedszkolnym za zgodą organu prowadzącego została zatrudniona pomoc nauczyciela. 

Radna Walentyna Koptewicz zapytała jakie wynagrodzenie otrzymuje nowozatrudniona sprzątaczka. 

Pani Dyrektor wyjaśniła, że jest to najniższa krajowa czyli 2600 zł brutto. Poinformowała również, że 

rodzina, która mieszkała w szkole wyprowadziła się. Pan Piotr Zawadzki zapytał jak dyrekcja planuje 

zagospodarować lokal , który opuścili lokatorzy. Pani Ewa Litewnicka wyjaśniła, że w jednym z 

pomieszczeń powstanie nowa klasa lekcyjna zaś pozostałe będą przeznaczone na składówkę. Radna 

Walentyna Koptewicz pytała czy został rozstrzygnięty przetarg na palacza. Dyrektor szkoły wyjaśniła, 

że dzisiaj upływa termin składania zgłoszeń. Rozmawiano również o wymianie pieca w szkole. Jednak 

wg wstępnego rozeznania żeby piec wnieść do kotłowni budynku szkoły prawdopodobnie trzeba będzie 

wybić ścianę. Pani Krystyna Piotrowska wspomniała o placu zabaw przy szkole. Dyrektor szkoły 

wyjaśniła, że plac zabaw ma tyle lat co szkoła i chciała by sołectwa z obwodu Szkoły Podstawowej w 

Andryjankach przeznaczyły część swojego funduszu sołeckiego właśnie na tę inwestycję. Więcej pytań 

nie zgłoszono.  

Głos zabrał Pan Kazimierz Pietraszko Dyrektor Szkoły Podstawowej w Boćkach. Przedstawił 

organizację zajęć w nowym roku szkolnym, w swojej szkole. Poinformował, że w tym roku szkolnym 

z projektu „ Posiłek w szkole i w domu” moduł 3 zostały zakupione nowe sprzęty do stołówki szkolnej, 

która obsługuje łącznie dwie szkoły. Pytań do Dyrektora nie zgłoszono. 

 

Ad pkt. 2 Głos zabrała Pani Wójt mówiąc, że zarządzenie radni otrzymali do zapoznania. Poprosiła o 

zadawanie pytań w temacie. Radni Pytań nie zgłosili. 

 

Ad pkt 3 Informację o przetargach omówił Pan Mirosław Kolejkowicz. Pani Walentyna Koptewicz 

zapytała, kiedy będą ogłoszone przetargi na sprzedaż działek w Dubnie i Mołoczkach. Pan Mirosław 

Kolejkowicz odpowiedział, że zostaną ogłoszone w listopadzie tego roku. 

 

Ad pkt. 4.1i 4.2 Pani Skarbnik omówiła projekty uchwał. Głos zabrał Sekretarz Gminy wyjaśniając, że 

gmina musiała wypowiedzieć umowę ze Schroniskiem w Radysach. W związku z tym ogłosiliśmy 

zapytanie ofertowe do dnia 25 września wpłynęły dwie oferty. Ceny jednego odłowionego psa są 

znacznie wyższe a schroniska chcą żeby im płacić dniówki za przetrzymanie psa. Dodał również, że 

gmina współpracuje ze Stowarzyszeniem, które odbiera psy z terenu gminy i przekazuje te zwierzęta do 

adopcji. Poinformował, że w budżecie zaplanowano środki na zakup blach i wykonanie 3 kojców aby 

można było przetrzymać odłowione psy prze krótki czas do momentu ich odebrania przez członków 

Stowarzyszenia. Dodał, że będzie to tzw. „przytulisko” dla psów, nie mylić ze schroniskiem i planowane 

jest na działce, którą gmina przejęła od Skarbu Państwa.  

Pytano również o pożyczkę dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Wiercieniu. Głos zabrał Radny Wojciech 

Wierciński wyjaśniając, że OSP złożyła wniosek o dotację do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Białymstoku i po otrzymaniu dofinansowania pożyczka zostanie 

zwrócona do gminy. Pani Małgorzata Jóźwiak zapytała ilu członków liczy OSP. Radny odpowiedział, 

że OSP w Wiercieniu liczy 20 członków. 

 

Ad pkt. 4.3 Głos zabrała Pani Monika Kruszewska wyjaśniając, że wpłynęło podanie o wydzierżawienie 

części działki rolnej o powierzchni około 4 ha w obrębie miejscowości Dubno. W związku z tym Rada 



Gminy powinna podjąć uchwałę w tej kwestii. Radni zaczęli pytać o położenie działki, jakie tam są 

klasy ziemi, może lepiej byłoby to sprzedać. Pani Monika Kruszewska przedstawiła zainteresowanym 

mapę obrazującą położenie działki. Dopytywano dlaczego nie wystawiono działki na przetarg. Wójt 

Gminy poinformowała, że jeżeli wpływa podanie o wydzierżawienie wówczas nie podaje się działki na 

przetarg skoro jest tylko jeden chętny. Dopytywano co by było żeby wpłynęło jeszcze jedno podanie na 

wydzierżawienie działki. Pani Monika Kruszewska wyjaśniła, że wtedy projekt uchwały byłby nie 

potrzebny. Radni dyskutowali a następnie Przewodniczący posiedzenia przeprowadził głosowanie 

pytając kto z Radnych jest za wydzierżawieniem części działki nr 519/8 w trybie bezprzetargowym? Za 

oddano 5 głosów, przeciw – 3 głosy, wstrzymało się – 2 głosy. 

 

Ad pkt. 5 Głos zabrała Pani Małgorzata Jóźwiak mówiąc że na jej ręce wpłynęła skarga na Radnego 

Adama Króla i odczytała treść skargi. Sekretarz Gminy wyjaśnił, że skoro skarga wpłynęła do 

Przewodniczącej Rady Gminy to powinna być ona tematem posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji, która wysłucha wszystkich stron i wyda opinię, którą przedstawi Radzie Gminy. Głos zabrał 

Radny Adam Król wyjaśniają swoje intencje. W rozmowę włączyła się Pani Justyna Jurczuk p.o. 

Kierownika Gminnej Biblioteki Publicznej. Rozpoczęła się dyskusja.  

Następnym tematem był odbiór foli rolniczej. Pani Małgorzata Jóźwiak poinformowała, że folię 

odbierze firma ale za jej odbiór trzeba będzie zapłacić 50 zł za folię białą, natomiast 150 zł za folię białą, 

czarną i mieszaną. Opłata będzie stała bez względu na ilość folii.  

Głos zabrał Pan Piotr Zawadzki mówiąc żeby pomyśleć o drugim zejściu przeciwpożarowym z 

Punktu Przedszkolnego w Boćkach. Podkreślił, że trzeba zrobić schody zewnętrzne.  

Przewodniczący posiedzenia odczytał propozycją jaką złożyli właściciele działki sąsiadującej z 

Gminnym Ośrodkiem Kultury w Boćkach, którzy zaproponowali, iż wspomniana nieruchomość o 

powierzchni 0,17 ha chcą sprzedać za 160 tys. zł. 

Pani Krystyna Piotrowska zwróciła uwagę żeby poprawić przęsło przy cmentarzu Żołnierzy 

Niemieckich w Boćkach. Wójt Gminy powiedziała, że prawdopodobnie w najbliższym czasie pojawi 

się program związany z renowacją cmentarzy i postaramy się ubiegać o środki ponieważ mam potrzeby 

w tym zakresie nie tylko związane z cmentarzami położonymi na terenie miejscowości Boćki. 

 

Po wyczerpaniu tematów posiedzenie zostało zakończone. 

Protokołował: Magdalena Kozłowska 

 

Przewodniczący Posiedzenia               Przewodniczący Komisji        

Marek Skomorowski                                 Walentyna Koptewicz 

 


